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Odgovori na pobude in vprašanja   
 

 

                                                        

Na 21. redni seji Občinskega sveta ni bilo podane pobude in vprašanja.  

 

 

 g. Martin Prelc : 

• podal je informacijo o seji Sveta javnega zavoda ORA Sežana, o tekoči problematiki med 

omenjenim zavodom in posameznimi občinami ustanoviteljicami…; 
 

• izpostavil je vprašanje glede informiranosti vaščanov (po posameznih vaseh) v zvezi 

izgradnje povezovalnega vodovoda v Brkinih. 
 

Ko bodo projekti pripravljeni, bo sledila predstavitev po vaseh v Brkinih.  

 

 ga. Nives Skuk: 

• podala je pobudo o ustanovitvi Športne zveze v občini Divača 
 

• ponovno je opozorila na nujno sanacijo poškodovane rešetke na Kettejevi ulici v Divači 
 

Poškodovana rešetka je bila sanirana in sproščen promet. Sanacija rešetke je sicer bila 

naročena takoj po poškodbi, vendar dobavitelj ni uspel najti enake oz. primerne podobne 

rešetke, za vgradnjo. Prav tako je bil del, ki je bil poškodovan takoj zavarovan, da ne bi prišlo 

do dodatnih poškodb. Takoj ko je izvajalec rešetko dobil je tudi zadevo tudi saniral.  

 

 ga. Damijana Gustinčič : 

• prisotne je seznanila s prostorsko stisko v divaški osnovni šoli,  število vpisanih 

šoloobveznih otrok je v porastu,  naslednje šolsko leto se predvideva še tri  dodatne 

oddelke, tako da je potrebno razmišljati  o dodatnih prostorih in možnostih širitve šole.   
 

Z reševanjem se ukvarja tako šola kot Občina Divača. Za šolsko leto 2018/19 se bo začasno 

uredilo dve učilnici v »stari šoli«, za naslednje leto pa se že pripravljajo projekti za dvig oz. 

izgradnjo enega nadstropja nad predmetno stopnjo. S projektom boste svetniki seznanjeni na 

naslednji seji OS, kjer bo tudi predstavljen od zasnove do izvedbe. 
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Na Odboru za finance, so bile podane  naslednje pobude:  

 

 Benjamin Škrlj: 

•  predlagal  je ureditev občinske parcele št. 683/30, k.o. Divača za izvedbo parkirišče. 
 

Parcelo 683/30, k.o. Divača je pred leti Občina Divača kupila prav z namenom, da tam ne bi 

nič zrastlo. Vendar pa je ob spremenjeni situaciji in vedno večjem številu ljudi in pločevine v 

Divači potrebno razmišljati tudi o možnostih parkiranja in ureditve ustreznih javnih površin 

za parkiranje.  

 

 
 

 Mirjam  Frankovič Franetič 

• podala je pobudo o postavitvi doprsnega kipa  dr. Bogomirja Magajne pred njegovo 

rojstno hiše v Gornjih Vremah;  
 

• predlagala je izvedbo izobraževanja v Vremski dolini v zvezi uporabe defibliratorja. 

 

 

 Subič Dobrivoj:  

• podal je informacijo s seje Sveta javnega zavoda Zdravstveni dom Sežana glede finančnih 

izkazov poslovanja zavoda v preteklem letu, ki je posloval z 100.000,00 € izgube. Podal je 

še informacijo o nakupu rentgenskega aparata za slikanje zob za potrebe občanov, ki bo 

lociran v prostorih sežanske bolnice. 

 

 

Na Odboru za gospodarstvo in okolje, so bile podane  naslednje pobude:  

 

 g. Matija Potokar: 

• opozoril na problem poplavljanja »Krančevega potoka« (poplavljena je stanovanjska   

hiša v Kačičah), predlagal je čimprejšnji pristop k reševanju navedenega problema; 
 

• podal je pobudo o začetku postopka v zvezi izdelave grba Občine Divača;  
 

• podal je informacijo o srečanjih na Darsu  in  opravljenih ter še  predvidenih izvedbah  

meritev  hrupa v Dolnjih Ležečah, izvedenih na  pobudo tamkajšnjih krajanov. 

 

 



 

 

ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

23.  redna seje Občinskega sveta Občine Divača 

 

 

- 3 - 

 

 

 g.Martin  Prelc: 

• opozoril je na posamezne  probleme  asfaltiranja - sanacije občinskih cest (Famlje, 

Goriče), pri tem  izpostavil problem slabega sodelovanja (nekomuniciranja) med 

strokovno službo Občinske uprave in svetniki, ki so zadolženi za posamezne projekte; 

 

• podal je pripombe na  izvajanja zimske službe  (slabo pluženje, posipanje  cest v Vremski 

dolini in Brkinih); 

 
• kot predstavnik Občine Divača v svetu ORA Sežana, je predstavil problem funkcioniranja 

omenjenega zavoda.    
 

 

Na Odboru za negospodarstvo, so bile podane naslednje pobue:  

 

 Mirjam Frankovič Franetič  

• predlagala je, da Občina poda ustreznim organom zahtevo, da se v projekt izgradnje 2 

železniškega tira Divača – Koper umesti dostop do kroga učne poti Risnik v Divači. Tir 

naj bi predvidoma presekal dohod do obstoječe učne poti in ne bo mogoče do nje več 

dostopati; 
  

Projekt drugega tira ne preseka nobene poti niti dostopa do učne poti. Na mestu, kjer se je pot 

približala in vodila proti Divaški jami,  je bil nekdaj nezaščiten nivojski prehod preko proge, 

ki se ga je pred leti ukinilo in namesto prehoda zgradilo povezovalno cesto. Na tem mestu ni 

problem samo železnica temveč tudi regionalna cesta Divača – Lokev. Občina Divača je 

istočasno s predlogom za 3. železniški podhod na postaji v Divači podala tudi predlog za 

izgradnjo podhoda na tem mestu in sicer pod železnico in cesto, s čimer bi bila zagotovljena 

varnost pešcev, vendar na ta predlog ni dobila odgovora. 

 

• podala je pobudo za postavitev kipa dr. Bogomira Magajne v njegov domači kraj – Vreme. 

Lahko se prenese kip iz knjižnice v Divači.  

 

 Matija Potokar: 

• predlagal je, da Občina Divača pristojnim službam Slovenskih železnic posreduje pobudo 

za izdajo soglasja za postavitev obeležje vsem, ki so oblikovali 3 pomembne mejnike 

železničarstva na Divaškem, katerih obletnice so bile obeležene v lanskem letu: 160 let 

dokončanja odseka proge Južne železnice med Ljubljano in Trstom, 50 let od izgradnje 

proge med Divačo in Koprom, 141 let odprtja Istrske proge. Spominsko obeležje bi 

postavil on samostojno in sicer na pročelje Železniške postaje v Divači.  
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Na 22. redni seji Občinskega sveta ni bilo podane pobude in vprašanja.  

 

  ga. Nives Skuk: 

 ponovno je opozorila na nujno sanacijo poškodovane rešetke na Kettejevi ulici v Divači 
 

Poškodovana rešetka je bila sanirana in sproščen promet. Sanacija rešetke je sicer bila 

naročena takoj po poškodbi, vendar dobavitelj ni uspel najti enake oz. primerne podobne 

rešetke, za vgradnjo. Prav tako je bil del, ki je bil poškodovan takoj zavarovan, da ne bi prišlo 

do dodatnih poškodb. Takoj ko je izvajalec rešetko dobil je tudi zadevo tudi saniral.  

 

 ga. Damijana Gustinčič : 

 predlaga da se na šolskem igrišču v Senožečah nariše izbrisane črte. 

 

 Mirjam  Frankovič Franetič 

 izpostavila je  problem zaprtja trgovine v Vremah, s čimer je povezano tudi delovanje 

pošte; v kolikor  se v kratkem ne najde rešitev za ponovno odprtje trgovine, bo ukinjeno 

tudi delovanje pošte v  Vremah. 

 

 Subič Dobrivoj:  

 podal je informacijo o nameravani novogradnji vrstnih hiš v naselju SI9 (na površini cca 

2.000,00 m2 je predvidena izgradnja 13 vrstnih hiš) in v zvezi s tem predlagal iskanje  

možnostih nasprotovanja nameravani izgradnji, 
 

 v smislu urejanja poslovne cone Risnik, predlaga je, da se  obvesti direktorja Parka 

Škocjanskih jam glede ureditve njihove parcele v coni. 
 

 Jernej Franc Premrl:  

 predstavil je problematiko ekoloških otokov v Senožečah in predlagal določene rešitve 

(posredovane strokovni službi Občinske uprave) . 

 

 

 

 

 

 

 

 

Direktor Občinske uprave 

Občine Divača 

Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP  

 

 


